
 

Verslag van de speciale ledenbijeenkomst van VGKTC op  

19 november 2024.  
 
Deze speciale ledenvergadering is bijeen geroepen door het bestuur om het 
voorstel van het bestuur tot opheffing van de vereniging te bespreken en 
hierover te stemmen. 
 
Aangemeld voor deze vergadering: 59 leden. Aanwezig: 46 leden. 
 
Herman Klompenmaker legt uit dat door het gebrek aan inkomsten de 
financiële reserve van de vereniging alleen maar is terug gelopen en dat nu het 
punt bereikt wordt dat er geen geld meer zal zijn om nog activiteiten, zoals de 
jaarvergadering, voor de leden te organiseren. Vandaar het voorstel om de 
vereniging op te heffen per 31 december 2025. In 2025 kan dan de allerlaatste 
ledenvergadering gehouden worden. 
 
Als er geen twee-derde meerderheid van de aanwezigen instemt met de 
opheffing zal er een nieuw bestuur moeten komen en een nieuwe 
kascommissie. Een en ander conform de statuten. Drie van de huidige 
bestuursleden wilden aan het einde van hun termijn stoppen, maar zijn 
aangebleven in verband met deze omstandigheden. Dit geldt ook voor Josine 
van der Meulen. Haar termijn loopt dit jaar af. 
 
Hoewel ook de bestuursleden het betreuren zijn zij toch tot dit voorstel tot 
opheffing gekomen. 
De aanwezige leden begrijpen de situatie en stemmen unaniem in met de 
voorgestelde opheffing. Hiermee is het voorstel aangenomen.  
 
In de laatste vergadering in 2025 zal een voorstel gedaan worden voor de 
bestemming van het geld dat na opheffing overblijft. 
 

 
 

Verslag van de algemene ledenvergadering van VGKTC op  
19 november 2024 
 
Herman geeft een toelichting op de cijfers over 2023. De kascommissie heeft 
de financiële rapportage over 2023 gecontroleerd en akkoord bevonden. De 
leden van de kascommissie blijven ook in 2025 in functie. 
 



 

In de begroting voor 2025 is geen contributie voor de Koepel Gepensioneerden 
opgenomen. Met het oog op de voorgenomen opheffing heeft VGKTC het 
lidmaatschap per 1 januari 2025 opgezegd. De Koepel heeft daarop voorgesteld 
dat VGKTC wel nog een jaar lid blijft, maar zonder contributie te betalen. Het 
bestuur is hen daarvoor erkentelijk. 
 
De begroting 2025 wordt goedgekeurd. 
 
Het aantal leden loop hard terug, ook door gebrek aan nieuwe leden in de 
afgelopen jaren. 
 
Er was een vraag binnen gekomen betreffende een eventuele verhoging van 
het pensioen in 2025. Deze vraag is doorgegeven aan de heren Mol en Rutgers, 
die een presentatie zullen geven over de stand van zaken van de nieuwe 
pensioenregeling. 
 
De volgende - laatste - ledenvergadering van VGKTC zal plaatsvinden op 18 
november 2025. 
 
Niek Mol en Eric Rutgers geven vervolgens een toelichting op de stand van 
zaken betreffende de overgang naar het nieuwe pensioenstelsel. 
 
In 2025 is er geen sprake meer van een versoepelde regeling ten aanzien van  
veerhoging van de pensioenen. De eventuele verhoging van de pensioenen in 
2025 is nog niet bekend. Het bestuur van Bpf MITT zal hierover nog bij elkaar 
komen. 
 
Geprobeerd zal worden om binnen de kaders van de wet voor alle deelnemers 
de overgang zo goed mogelijk te doen. Daarbij worden de belangen van de 
gepensioneerden zeker niet vergeten. 
 
Herman sluit de vergadering en overhandigt Niek en Eric een presentje als dank 
voor hun bijdrage. Hij nodigt de aanwezigen uit voor het aansluitend geplande 
‘hapje en drankje’. 


